
Anonym (Innlevert 15.04.2023) 

 

I 2021 under jaktsesong på villrein, kom vi over en stor flokk villrein på Moskus-stien fra 

Kongsvoll og som ikke var markert i jaktsonen. Som naturfotografer er vi opptatt av å opptre på 

all dyr/fuglers premisser, uansett med respekt og forsiktighet i natur. 

 

Denne flokken var tydelig stresset, da dyrene stimet i ring. Det falt skudd etterhvert fra 2 sider av 

flokken, og jegerne lå ganske tett innpå denne flokken. Er både ulovlig og farlig, og ikke minst 

belastende for dyr/fugler/natur. 

 

Hva med å avvikle all jakt, samt redusere trykket av utmarksbeite for bufe/sau? 

Eller er det en underliggende hensikt og intensjon, der bønder/jegere prioriteres for bruk av 

nasjonalpark? 


